

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

15 september 2021

Plats: Nymble + zoom

Fika: Lunch

Närvarande: Markus Clasen (Ordförande), Julia Nordholm/Julia d.ä (Vice ordförande), Pernilla Karlsson (Kassör), Gottfrid Björk (Las), Julia Nordlöf/Julia d.y (Pas), Emilia Eckerlid (Kommunikatör), Robbin Modigh (Sekreterare)

1. Mötet öppnas av en ordförande.

Mötet öppnas 12.07

2. Fika och samkväm med styrelsen.

3. Hur ska vi marknadsföra de valbara posterna? (Hjälpa valberedningen)

Emilia har gjort fina posters som kommer att delas på våra medier.

4. Hur vi marknadsför material för utomstående organisationer och huruvida vi ska ta betalt av dem eller ej?

System för att ta betalt. Börja med en mindre summa men tillräckligt högt för att tjäna på det. Meddela till näringslivsutskottet att ta hand om det.

Pernilla tar på sig att lägga in detta i sin överlämning. Framtidsmässan (1 oktober) och mentorprogram (27 september).

5. Hur vill vi genomföra årsmötet, mat/dryck/funktionärer osv.

Vi har ingen riktigt budget än för mat och dryck. Vi kommer att behöva bra mötesfunktionärer i år. Gärna rätt hårda för att minska onödig diskussion.

Möjligt utomstående ordförande

6. Vill vi göra några propositionen inför årsmötet.

Vi lägger in en på namnet av det nya utskottet för säkerhets skull.

7. Hur skall vi göra med accesser till hösten, vilka skall ha extra sektionaccess och vad skall den innehålla

Vi behöver full access både helger och veckor. Markus kommer att tycka på det.

8. Hur går det med alkoholtillståndet?

Emilia behöver få veta tider från de som ska 29/10

9. Diskutera sektionlokal.

Övriga frågor:

Festeriet vill ha ändringsbudget. De får stora vinster måste köpa in mer.
Klockan 12.00 på lördag har vi ett extrainsatt möte.

Coronapolicyn ska uppdateras

Mötet avslutas 12.37